
 

 

 

Aan het College van burgemeester & wethouders van ’s-Hertogenbosch  

 

Betreft; vragen ex  Art. 71 RvO over ondersteuning Halloween evenement Rosmalen 

 

Datum; 15 maart 2024  

 

Geacht College, 

 

Op 24 november j.l. heeft Centrum Management Rosmalen wederom een prachtig groots 

Halloween feest georganiseerd. Een feest waarmee Rosmalen zich op de kaart zet onder de 

naam “Het centrum onder het Maximakanaal” . 

Een 8 dagen durend volksfeest waar de Rosmalenaren en het groeiend aantal bezoekers uit 

de steeds wijdere omgeving  van hebben genoten. Een neveneffect van dit festival is dat de 

onderlinge banden in het dorp, maar ook daarbuiten, worden verstevigd. Hoe leuk is het te 

aanschouwen dat zowel senioren als de jeugd uit de verschillende wijken en buurten samen 

genieten van eenzelfde evenement, elk in hun eigen rol. Daarnaast wordt ’s-Hertogenbosch 

als toeristische trekpleister, ook als woonstad aantrekkelijker en als zodanig beter op de 

kaart gezet. 

Een dergelijk professionele opzet is tot op heden gefinancierd door Centrum Management 

Rosmalen, plus de nog voorhanden zijnde middelen vanuit de Coronaperiode.   

De Ambities van Rosmalen zijn groot: zij streven ernaar ‘Het Dickens festival uit Drunen te 

evenaren met deze Halloween activiteiten, maar schaalvergroting van dit volksfeest vraagt 

om meer middelen. 

Met de Bossche Partners wordt er samenwerking gezocht, omdat zij graag naast activiteiten 

in de Binnenstad, ook wijkactiviteiten willen realiseren. De verschillende kleuren schilden met 

het nieuwe logo; zijn daarvoor ontwikkeld.  



De VVD ziet het evenement, met het volkse karakter waaraan iedereen deel kan nemen, als 

een positieve bijdrage aan de samenleving en is tevens de mening toegedaan dat niet alleen 

de binnenstad een trekker is voor bezoekers, maar een dorp als Rosmalen dat ook kan zijn. 

 

Dat leidt namens de VVD tot de volgende vragen; 

 

1. Deelt u onze mening dat een dergelijk groeiend evenement kans moet krijgen zich te 

kunnen ontwikkelen? 

2. Ziet het college mogelijkheden om CMR financieel te steunen in het uitbreiden van dit 

evenement? Nee/ja. Graag met onderbouwing. 

3. Wij als VVD realiseren ons dat gezien de financiële toekomst, er minder middelen 

beschikbaar zullen zijn.  

Bent u bereid te bezien om indien extra investeringen niet tot de mogelijkheden 

behoren;  i.h.k. van ‘oud voor nieuw’, dit evenement prioriteit te geven? 

 

 

Namens de Bossche VVD,  

Hanneke Welten 

 

 

(zie onder bijlage 1) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Bijlage I 

  

Wat het effect in cijfers uitgedrukt uit 2023 opleverde het volgende; 

• 31.624 bereikte personen met 1 advertentie 

• 2.585 bezoekers op de site 

• 800 enkele ritten met de griezelbus 

• 16 workshops hebben gezorgd voor 4040 bezette parkeerplaatsen (geen vrije plek 

meer te krijgen) 

• Drive in Bioscoop binnen 24 uur volledig uitverkocht 

• 15 vrijwilligers van Annenborch en Cello hebben meegewerkt. 

• 3 aaneengesloten dagen (totaal 8 dagen) 

 

Wat draagt bij aan de ambitie en zijn de neveneffecten? 

• Werken vanuit een thema verhaal 

• Meerdere (familie) films in drive in Bios 

• Projectie op Villa Fleurie (zoals bij Glow) 

• Verdere aankleding van de straten dmv thema-hoeken 

• Intensiveren samenwerking wijkraden, Annenborch, SJV en DGW 

• Uitbreiding route Griezelbus  

• Uitbreiding scary zone tbv tieners 

 


